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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante konaného dňa 22.  11.  2012. 

 
Prítomní:   
Predseda komisie:  PaedDr. Peter Černý 
Členovia komisie:  Iveta Michalíková 
 Mgr. László Biró 
                              Mgr. László Benkovics 
 Mgr. Anita Horváth 
 Katalin Vanya 
 Mgr. Ján Marsall  
Ďalej boli prítomní:  
Hostia:                    Mgr. Alica Orbánová – ved.odd. ŠkKaŠ 
Zapisovateľka komisie:  Eva Poláková  
Program: 

1) Vyhodnotenie zaslaných dotácií za rok 2012 - školstvo. 
2) Informatívna správa o stave záškoláctva. 
3) Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov na školách a šk. zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
4) Rôzne (o. i. Vyhodnotenie činnosti komisie za II. polrok 2012). 

 
Predseda komisie PaedDr. Peter Černý privítal na zasadnutí všetkých prítomných, oboznámil ich 
s programom zasadnutia a navrhol v bode Rôzne) prerokovať aj bod „Vyhodnotenie činnosti 
komisie za II. polrok 2012“. S návrhom všetci členovia komisie súhlasili a k programu neboli 
vznesené žiadne pripomienky. 

1) Vyhodnotenie zaslaných dotácií za rok 2012 – školstvo: 
Podrobný zoznam zaslaných dotácií na programy, projekty a podporu talentovaných žiakov v roku 
2012 bol doručený členom komisie spolu s pozvánkou. 
Materiál uviedla Mgr. Alica Orbánová.  
Informovala členov komisie, že finančné prostriedky určené na tento účel v rozpočte mesta vo 
výške 9 000 € boli v plnej výške vyčerpané. Na rok 2013 boli v rozpočte mesta schválené finančné 
prostriedky vo výške 10 000 €. V januári bude spracovaná výzva na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta pre oblasť školstva. 
Komisia školstva MsZ v Galante berie na vedomie „Vyhodnotenie zaslaných dotácií za rok 
2012 – školstvo“ bez pripomienok. 
 

2) Informatívna správa o stave záškoláctva: 
  Správa spracovaná metodičkou školstva Mgr. Baničovou bola doručená všetkým členom komisie 
  spolu s pozvánkou. 

Materiál uviedla Mgr. Alica Orbánová.  
Informovala o každoročne sa znižujúcom počte žiakov, ktorí zanedbávajú povinnú školskú 
dochádzku. Prispieva k tomu aj fakt, že Mesto Galanta v plnej miere uplatňuje zákonom stanovené 
kroky v prípade, ak zákonný zástupca dieťaťa zanedbáva starostlivosť o povinnú školskú 
dochádzku dieťaťa. Od septembra 2012 boli evidované len 2 prípady záškoláctva. V prvom prípade 
bolo hlásenie postúpené na miestny úrad podľa miesta trvalého pobytu matky. V druhom prípade 
bola pozastavená priama výplata rodinných prídavkov rodičom. 
Pokračuje aj „Projekt  prevencie protispoločenskej činnosti mládeže s dôrazom na problematiku 
záškoláctva a požívania alkoholu a tabakových výrobkov na území mesta Galanta.“  
Mestská polícia spolu s koordinátormi z každej školy na území mesta vykonávajú kontrolu v teréne, 
v reštauračných zariadeniach, na predajných miestach alkoholu a tabakových výrobkov, zameranú 
na záškoláctvo. 
Komisia školstva MsZ v Galante berie na vedomie „Informatívnu správu o stave záškoláctva“ 
bez pripomienok. 
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3) Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov na školách a šk. zariadeniach  
    v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta: 

Mgr. Alica Orbánová informovala členov komisie, že neboli doručené žiadne žiadosti zo škôl a šk. 
zariadení na poskytnutie finančných prostriedkov za účelom odstránenia havárie. 
Zostatok finančných prostriedkov na tejto položke spolu s ponechanou rezervou z finančných 
prostriedkov určených na rekonštrukcie bude použitý na výdavky spojené s výmenou kotlov na ZŠ 
Štefánikova. Zároveň oboznámila prítomných, že z prostriedkov MŠVVŠ SR boli odsúhlasené 
finančné prostriedky na tento účel vo výške 40 000 €. Bude vyhlásená verejná súťaž na odstránenie 
havarijného stavu kotlov. 

  Komisia školstva MsZ v Galante berie na vedomie „Prerokovanie žiadostí na odstránenie 
havarijných stavov na školách a šk. zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
bez pripomienok. 
 

4) Rôzne: 
a) Vyhodnotenie činnosti komisie za II. polrok 2012: 
Predseda komisie PaedDr. Peter Černý zhrnul činnosť a aktivitu členov komisie za II. polrok 2012 a 
vyhodnotil účasť členov komisie na zasadnutiach ako veľmi dobrú. Predložil návrh na vyplatenie 
odmien pre členov komisie - odborníkov z radov občanov za II. polrok 2012. Členovia komisie 
jednomyseľne odsúhlasili predložený návrh. 
Odmeny pre členov komisie-neposlancov za 2. polrok 2012 budú vyplatené v pokladni MsÚ dňa 
10. 12. 2012. 
 
b)   
Členovia komisie sa v súvislosti s pripravovaným štrajkom pracovníkov školstva na Slovensku 
informovali, ktoré školy a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta sa do štrajku 
zapoja.      
Mgr. Alica Orbánová uviedla, že oznamovaciu povinnosť voči zriaďovateľovi o konaní štrajku si 
do dnešného dňa splnili ZŠ Štefánikova, ZŠ Gejzu Dusíka a ZŠ Z. Kodálya s VJM, ktorí písomne 
oznámili zapojenie sa do štrajku. Ďalej MŠ SNP oznámila, že do štrajku sa nezapájajú. 
Zároveň informovala členov komisie, že oddelenie školstva sa obrátilo na ekonómky škôl 
a školských zariadení, aby nám v mesiaci december písomne vykázali úsporu finančných 
prostriedkov, ktorá vznikne na mzdách a odvodoch v súvislosti so zapojením sa do štrajku.  
 
Komisia školstva MsZ v Galante o d p o r ú č a  oddeleniu školstva, kultúry a športu MsÚ 
a Mestu Galanta ako zriaďovateľovi škôl a školských zariadení,  nerobiť do konca 
kalendárneho roka 2012 úpravy rozpočtu školstva v mzdových prostriedkov v negatívnom 
smere. 
 
 
Na záver predseda komisie poďakoval členom komisie za spoluprácu počas celého roka 2012. 
Termín ďalšieho zasadnutia komisie, ktoré sa uskutoční v mesiaci január 2013, bude spresnený 
pozvánkami.   
  
 
 
         PaedDr. Peter  Černý  v. r. 
                 predseda komisie 
 
 
 
V Galante dňa  23. 11. 2012 
Zapísala: E. Poláková 


